

有關即期匯票服務修訂通知

因應海外分行/辦事處的業務安排，由2022年3月1日起，滙豐將不再簽發在阿拉伯聯合酋長國（阿聯酋）及科威特兌付之阿聯酋迪拉姆及科威特第納爾的即期匯票。

請轉用滙豐環球轉賬服務（適用於滙豐尚玉、滙豐卓越理財及滙豐 One 客戶轉賬阿聯酋迪拉姆到阿聯酋）或電匯處理環球付款。

上述的即期匯票有效期為簽發當日起計 6 個月。因此，在 2022 年 2 月 28 日簽發上述國家兌付之即期匯票有效期至 2022 年 8 月 31 日。

如閣下欲了解更多或需要其他安排，請聯絡我們。

Notice of Change on Demand Draft Services

In response to the business arrangement in our overseas branches/offices, effective from 1 March 2022, HSBC will cease the issuance of Demand Drafts in UAE dirham (AED) and Kuwaiti dinar (KWD) drawn in the United Arab Emirates (UAE) and Kuwait respectively.

Please use HSBC Global Transfers (available for HSBC Jade, HSBC Premier and HSBC One customers transferring AED to the UAE) or Telegraphic Transfer for global payments.

The above-mentioned Demand Drafts will be valid for 6 months from the date of issuance. Therefore, Demand Drafts drawn in above-mentioned countries issued on 28 February 2022 will be valid until 31 August 2022.

For enquiries, please contact our branch staff.

